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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 
 

PROCES – VERBAL NR.84 
încheiat astăzi, 29 iulie 2021, 

în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 
 

        La orele 12.00, domnul Ion Mînzînă, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei ordinare care s-a desfășurat prin mijloace 
electronice ( on-line ). La această ședință au fost conectați pe platforma pusă la 
dispoziție de către Consiliul Județean Argeș 32 de consilieri județeni, fiind 
absenți domnii consilieri județeni Valentin Ion Deaconescu și Cristian George 
Zidaru, deci şedinţa este statutară. 

      La şedinţă a participat din partea aparatului de specialitate al consiliului 
judeţean: dna Alisa Simona Ciobanu, director executiv Direcţia Juridică 
Administraţie Publică Locală. 
         Menționăm că domnul consilier județean Narcis Ionuț Sofianu s-a conectat 
pe platforma on-line începând cu punctul numărul 16 de pe ordinea de zi iar 
domnul consilier județean Bogdan Angelin David a pierdut conexiunea începând 
cu același punct. 
        La începutul ședinței a anunțat că se va abține și nu va participa la vot ca 
urmare a faptului că are un interes personal în problema supusă dezbaterii – 
Domnul consilier județean Marius Pîrvu la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 172.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Bună ziua. Începem prin a face prezența. Mînzînă 
Ion prezent, dl Bughiu Adrian Dumitru?  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Nicolaescu Marius Florinel? 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Bărbuceanu Mihail Dorin? 

Dl consilier județean Mihail Dorin Bărbuceanu -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Cotenescu Maria?  

Dna consilier județean Maria Cotenescu  - Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl David Bogdan Angelin ? 
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Dl consilier județean Bogdan Angelin David  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl David Emilian? 

Dl consilier județean Emilian David -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Deaconescu Valentin Ion? 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dra Eftene Diana Elena? 

Dra consilier județean Diana –Elena Eftene – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Enache Valentin-Viorel ? 

Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Ghiță Cosmin Constantin ? 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță– Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Giuclea George – Dan?  

Dl consilier județean Giuclea George – Dan – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Grecu Dumitru? 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Iacșa Aurel ? 

Dl consilier județean Aurel Iacșa -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Iana Ion ? 

Dl consilier județean Ion Iana – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Ilie Ion? 

Dl consilier județean Ion Ilie – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dna  Ionescu Marilena Steluța? 

Dna consilier județean Marilena Steluța Ionescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Dl Istrate Ion ? 

Dl consilier județean Ion Istrate -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Ivan Marius-Bogdan? 
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Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Manole Nicolae Marius?  

Dl consilier județean Nicolae Marius Manole - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Mîndroc Cătălin-Viorel?   

Dl consilier județean Cătălin-Viorel Mîndroc  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Negoescu Vasile?   

Dl consilier județean Vasile Negoescu  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Nițescu Eleodor Olavi ? 

Dl consilier județean Eleodor Olavi Nițescu  – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dna Nicolescu Nicoleta Tatiana ? 

Dna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu– Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl  Pîrvu Marius ? 

Dl consilier județean Marius Pîrvu -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dna Popa Elena Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Popa Florentin-Marius? 

Dl consilier județean Florentin-Marius Popa – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Postelnicescu Marius Dorel ?  

Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Sofianu Narcis Ionuț ? 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Stana Stelian? 

Dl consilier județean  Stelian Stana – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Ștefan Alexandru Mihai?  

Dl consilier județean Alexandru Mihai Ștefan – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Tică Manuel ?  
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Dl consilier județean Manuel Tică  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Tudose Nicolae?  

Dl consilier județean Nicolae Tudose – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Turturoiu Liliana Maria ? 

Dna consilier județean Turturoiu Liliana Maria – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Zidaru Cristian George? 

Dl Președinte Ion Mînzînă– Stimați colegi, ați luat la cunoștință de ordinea de zi 
de astăzi. Vă aduc la cunoștință că am primit din partea domnului Narcis 
Sofianu o cerere prin care solicită retragerea de pe ordinea de zi a proiectului de 
hotărâre privind realizarea obiectivului de investiții :”Amenajare Parc și 
Alei U.A.M.S Şuici“, a Devizului General, a indicatorilor tehnico – 
economici și a documentațiilor tehnico-economice aferente - faza Studiu de 
Fezabilitate Mixt, punctul 18. Împreună cu cei care stăpânesc această 
problematică, am gândit că este mai bine decât să dăm o decizie în grabă, chiar 
să fim de acord cu amânarea acestui punct de pe ordinea de zi pentru o lună de 
zile, cu rugămintea  pe care aș fi dorit să o adresez domnului Narcis Sofianu, ca 
împreună cu colegi consilieri, și la nivel de comisie și la nivel de partid, să 
vedem cum stau lucrurile acolo. Considerațiile domniei sale pot fi valabile dar 
unele pot fi chiar discutate mai profund, pentru a găsi soluția cea mai bună, de 
aceea eu o sa vă propun dumneavoastră ca să amânăm acest punct 18 de pe 
ordinea de zi, la propunerea domnului consilier și de asemenea să propun 
completarea ordinii de zi cu proiectul de hotărâre privind modificarea și 
completarea componenței nominale a Comisiei pentru Protecția Copilului 
Argeș, constituită prin Hotărârea Consiliului Județean Argeș nr. 
208/31.08.2017. Dacă aveți comentarii asupra acestor puncte de pe ordinea de 
zi? 

Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu – Sunt de acord cu propunerea 
dumneavoastră, pentru că și în comisie am cerut răspuns la acest SF, referitor la 
sumele și la măsurătorile care se fac acolo. Ni s-a spus că la proiectul tehnic și 
detaliile de execuție se vor face. Eu sunt de acord pentru o discuție mult mai 
amplă privind acest proiect, să amânăm acest punct.  

Dl Președinte Ion Mînzînă - Vă mulțumesc, domnule Postelnicescu, asta este și 
propunerea mea ca să amânăm punctul 18 și introducerea unui nou punct pe 
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ordinea de zi. Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. Trecem la ordinea de 
zi anunțată. 

 

-I- 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 24.06.2021.  - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

      Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   

   

- II  - 

 
       Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 05.07.2021.  - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

      Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   

 

- III  - 

 
       Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 12.07.2021. - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

      Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   
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- IV  - 

 
       Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a Consiliului Județean 
Argeș.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
      S-a adoptat Hotărârea nr. 168. 
 

- V - 

 
       Trecându-se la punctul V al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului cuprinzând măsurile metodologice, organizatorice, 
termenele şi circulaţia proiectelor de hotărâri ale autorităţii deliberative în cadrul 
sferelor de competenţă.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr. 169. 

 

                                          

- VI  - 

 
       Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii Acordului de Asociere între Județul Argeș și „Asociația 
Primii pași spre performanță”.   - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

    Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 170. 
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- VII  - 

 
       Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii unui Acord de parteneriat în vederea organizării competiției 
sportive ,,Cupa Liceelor – Ziua Sportului Școlar – Ediția I 2021”.  - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

           Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 171. 

                                  

- VIII  - 

 
       Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
mandatarea unui reprezentant al Județului Argeș, prin Consiliul Județean Argeș 
pentru a exercita calitatea de „consilier responsabil cu afacerile UE" în „Rețeaua 
europeană a consilierilor regionali locali ai UE".     - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a 
spus: 

      Discuții?  

Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu  - Grupul PNL votează 
împotrivă, pentru că trebuia trimisă adresa tuturor grupurilor consiliului 
județean, chiar dacă la vot ieșea candidatul PSD și criteriile de selectare 
trebuia să le știm și noi, nu acel politic care este trecut în referat.  
Dl Președinte Ion Mînzînă – Am înțeles punctul dumneavoastră de vedere, 
votați împotrivă. Alte voturi împotrivă?  
Dl consilier județean Marius Pîrvu – Eu mă abțin. 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Dumneavoastră vă abtineți pentru că sunteți cel 
propus, este normal. Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost votat cu 22 de voturi ,,pentru” și 9 voturi 
împotrivă ( Grupul PNL ). 

    S-a adoptat Hotărârea nr. 172. 
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                                                   - IX  - 

 
       Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
actualizarea Statului de funcții al Spitalului de Pediatrie Pitești. - Dl Preşedinte 
Ion Mînzînă a spus: 

         Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

       Proiectul de hotărâre a fost votat în uninimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 173. 
 
 

                                                   - X  - 

 
       Trecându-se la punctul X al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Organigramei și a Statului de funcții ale Spitalului de Boli Cronice 
Călinești. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

   Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
      S-a adoptat Hotărârea nr. 174. 

 

                                                  - XI  - 

       Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare a Direcției Generale de 
Asistență Socială și Protecția Copilului Argeș.   - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a 
spus: 

         Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 175. 
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                                                   - XII  - 

       Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentelor de Organizare și Funcționare ale unor componente 
funcționale, fără personalitate juridică, aflate în subordinea Direcției Generale 
de Asistență Socială și Protecția Copilului Argeș.    - Dl Preşedinte Ion Mînzînă 
a spus: 

           Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 176. 

 

                                                   - XIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Planului anual de acţiune privind serviciile sociale administrate și 
finanţate din bugetul Consiliului Județean Argeş, pentru anul 2021. - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

          Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 177. 

 

                                                   - XIV  - 

 
       Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
constituirea dreptului de folosință cu titlu gratuit în favoarea Casei Județene de 
Pensii Argeș asupra unor spații situate în incinta imobilului Policlinica nr. 2, 
Pitești.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

          Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 178. 
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                                                   - XV  - 

 
       Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
completarea domeniului public al judeţului Argeş cu bunurile imobile situate în 
incinta Muzeului Viticulturii şi Pomiculturii Goleşti, oraş Ştefăneşti.   - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

          Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 179. 

 
 

                                                   - XVI  - 

 
       Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
exprimarea acordului de principiu pentru demararea de către Direcţia Silvică 
Argeş a procedurilor de trecere a drumului judeţean DJ 704I din domeniul 
public al Judeţului Argeş şi administrarea R.A.J.D. Argeş în domeniul public al 
Statului Român - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

           
 Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu – La comisie am făcut un 
amendament, nu la acest punct, când veți semna contractul de predare – primire 
să se treacă acolo la clauze și accesul publicului pe acest drum, să nu fie bariera 
doar pentru exploatatorii de lemn din zonă, bariera pusă de cei de la Directia 
Silvică. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Am înțeles. Sunt de acord cu dumneavoastră dar 
știți că, cu cei cei de la Direcția Silvică ne mai înțelegem noi, ce ne facem totuși 
cu alte entități care s-au trezit peste noapte administratori ai unor proprietăți în 
România, aici este o mare problemă. Aici aveți dreptate și am convingerea că 
fiind totuși o Direcție Silvică în subordinea statului român vom găsi posibilitatea 
unui parteneriat. 
Dl consilier județean Dumitru Grecu - Eu sunt împotriva transferului acestui  
drum pentru că de fapt în urmă cu aproate 20 de ani eu am inițiat trecerea 
drumului de la Romsilva la Consiliul Județean Argeș, în ideea că la vremea 
respectivă se realizase un master plan de dezvoltare turistică iar Cumpăna era 
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vazută ca o viitoare stațiune turistică. În condițiile în care renunțăm acum la 
drum și-l trecem la Romsilva nu știu cum mai putem să dezvoltăm turismul în 
zona respectivă  pentru că drumul devine un drum tehnologic indiferent ce 
stipulăm noi, indiferent de relațiile noastre, prin lege este un drum tehnologic și 
va fi folosit doar pentru așa ceva, deci oricând poate fi interzis, eu consider că 
acest drum trebuie să rămână unul județean chiar dacă județul Argeș are mai 
multe drumuri decât oricare alt județ dar în perspectiva dezvoltării turistice 
drumul este foarte important, mai mult decât atât, drumul este  unul tehnologic 
vis-a-vis de barajul Vidraru, deci el este drum de contur la fel ca și 
Transfăgărășanul  pe partea cealaltă. Este un punct de vedere personal, dacă 
vreți să tineți cont de el, tineți, dacă nu, votați cum ați votat de fiecare dată.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Vă mulțumim. 
Dl consilier județean Marius Bogdan –Ivan – Susțin întru totul cele spuse de dl 
Grecu, nu uitați, domnule Președinte, că este în lucru acel I.T.I ( Investiții 
Teritoriale Integrate) iar în perspectiva asta, consiliul județean ar fi putut să 
acceseze niște bani europeni pentru modernizarea acestui drum. Consider că ne 
grăbim transmițând acest drum către Direcția Silvică, cred că ar fi mai bine să 
amânăm acest punct, să ne gândim de 2 ori înainte să-l facem. 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Domnule Ivașcu, n-am accesat bani pentru aceste 
drumuri?  
Dl consilier județean Marius Bogdan –Ivan – Știți că am avut o discuție, ați 
văzut că I.T.I este în lucru pentru județul Argeș.  
Dl Președinte Ion Mînzînă – Asta voiam să vă spun că este în lucru, aveți 
dreptate. 
Dl consilier județean Marius Bogdan –Ivan – S-au pierdut 4 ani ani, n-am fost în 
stare să ne lipim de  Brasov și Sibiu, dar uite că acum se face I.T.I unde va fi 
inclus și județul Argeș și vom avea o nouă posibilitate pentru accesarea de bani 
europeni pentru modernizarea inclusiv a acestui drum, dacă îl trimitem către 
zona de forestier cred că lucrurile sunt închise și închidem pentru o perioadă 
foarte mare de timp potențialul turistic al acestei zone. 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Deabia acum sunt discuții cu Făgăraș, Bâlea- 
Capra, I.T.I de care vorbiți a întreprins doar măsuri de discuții la nivelul acestor 
structuri. Este foarte greu de lucrat și cu județele acelea pe care dumneavoastră 
le invocați, fac toate eforturile pentru a găsi dialog. Găsiți dumneavoastră 
pârghia de dialog și sunt acolo, dar să știți că nu prea ascultă de noi structurile 
acelea. 
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Dl consilier județean Marius Bogdan –Ivan – Aveți dreptate, nu spun nu, dar 
haideți să ne batem în continuare, să nu închidem potențialul turisitc al acestei 
zone, să nu dezarmăm, haideți să amânăm acest punct. 
Dl consilier județean Dumitru Grecu – Și mai este un aspect, mă leg de ce ați 
spun dumneavoastră de anumite entități, gândiți-vă ce înseamnă un drum 
forestier care va fi luat în proprietate mult mai ușor decât un drum județean în 
perspectiva asta pe care o sugerați dumneavoastră la un moment dat, cine 
cumpără păduri, cum le cumpără și așa mai departe, ce acces avem noi acum. 
Știți bine că sunt drumuri forestiere pe care nu mai avem acces, pentru că baieții 
destepți au cumpărat păduri și ca atare au blocat accesul inclusiv al oamenilor pe 
golurile alpine. Este o serie întreagă de probleme și cred eu că deschidem o cutie 
a Pandorei și din punctul acesta de vedere. 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Cred totuși că de nenorocirea aceasta am scăpat, că 
ducem acest drum în ceea ce se înseamnă domeniul public al statului, conform 
Constituției nu prea putea fi vândut dar la urma urmei ce mai e Constituția în 
ziua de astăzi? Haideți să încercăm o discuție pentru data viitoare și propun 
amânarea acestui proiect, cu rugămintea și amendamentul că lucrurile acestea le 
putem face înainte, așa cum dl Sofianu a înaintat o solicitare cu argumentele pe 
care domnia sa le-a considerat. Stimați colegi, ținând cont de aceste argument, 
încercăm o amânare, ne punem la masă, discutăm, argumente pro și contra, 
propun amânarea acestui punct, voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
 
        Proiectul de hotărâre a fost amânat. 

      

 

                                                  - XVII - 

       Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea realizării obiectivului de investiție:”Instalare rezervor stocare apă din 
sursa proprie la Spitalul Județean Argeș”, a Devizului general, a indicatorilor 
tehnico-economici și a documentației tehnice aferente – faza Studiu de 
Fezabilitate (S.F.) - Spitalul Județean de Urgență Pitești, județul Argeș. - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

         Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 180. 
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- XVIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea realizǎrii obiectivului de investiții:”Amenajare Parc și Alei U.A.M.S 
Şuici“, a Devizului General, a indicatorilor tehnico – economici și a 
documentațiilor tehnico-economice aferente - faza Studiu de Fezabilitate Mixt. - 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

         
       Proiectul de hotărâre a fost amânat. 
 
 

- XIX  - 

 
       Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcţii al Școlii Populare de Arte și Meserii Pitești. - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

      
      S-a adoptat Hotărârea nr. 181. 
 
 

- XX  - 

 
       Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Proiectului tehnic, Detalii de execuție si Deviz General pentru 
proiectul cu titlul „RESTAURAREA MUZEULUI JUDEȚEAN ARGEȘ - 
CONSOLIDAREA, PROTEJAREA ȘI VALORIFICAREA PATRIMONIULUI 
CULTURAL”, cod SMIS 116333, ulterior semnării contractului de lucrări, 
precum și a Bugetului proiectului și sursele de finanțare. - Dl Preşedinte Ion 
Mînzînă a spus:   

        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 

    S-a adoptat Hotărârea nr. 182. 
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- XXI  - 

 
       Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
participarea Județului Arges la capitalul social al S.C. Publitrans 2000 S.A. - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

  Discuții? 

Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu – Domnule Președinte, în 
urmă cu două sau trei luni am decis, acum că sunteți vicepreședinte în comisie, 
să dialogați și cu celelalte trei localități limitrofe, pentru a intra în această 
asociație, Moșoaia , Bradu, Oarja. 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Sunt convins că s-a discutat cu ei. 
Dl consilier județean Marius Pîrvu – Din ce știu Bradu este. 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Eu cred că există deschidere pentru tot ce 
înseamnă zona metropolitană, pentru acesta este subiectul discuției, de aceea 
titularul va fi Municipiul Pitești, greutatea este pe umerii lor. Este vechea 
problemă din 2017 pe care n-am putut să o rezolvăm și nu se putea rezolva 
legal, acum este o nouă tentativă și oricine respectă această asociere, poate fi 
acceptat. Dacă nu faci o cerere , nu te ia nimeni în seamă. Voturi împotrivă? 
Abțineri? Mulțumesc. 

 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 183. 

 

- XXII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș, pe anul 2021. - 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

         
        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate 
 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 184. 
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- XXIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi – Raport privind activitatea 
Comisiei pentru Protecția Copilului Argeș pe semestrul I 2021. - Dl Preşedinte 
Ion Mînzînă a spus:   

       S-a luat la cunoștință. 

- XXIV  - 

 
       Trecându-se la punctul XXIV al ordinii de zi - Raport privind copiii părăsiți 
în unitățile sanitare din raza administrativ-teritorială a județului Argeș 
(semestrul I 2021). - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

      S-a luat la cunoștință. 

- XXV  - 

 
       Trecându-se la punctul XXV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
modificarea și completarea componenței nominale a Comisiei pentru Protecția 
Copilului Argeș, constituită prin Hotărârea Consiliului Județean Argeș nr. 
208/31.08.2017. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 185. 

   Şedinţa s-a încheiat la ora 13.00.  

  

P R E Ş E D I N T E, 
 

Ion MÎNZÎNĂ 
 
 
 

                                                        SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI,  
                                                                                       
                                                                       Ionel VOICA 


